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Kasteel van Poeke (Aalter)  -  Bestemming

Op de website van Toerisme Vlaanderen lees ik: “Op 15 juli 2020 kochten we voor een 
symbolische euro het kasteel van Poeke in Aalter. Het kasteel dateert uit de 12e eeuw en 
kwam in handen van het gemeentebestuur van Aalter in 1977. Normaal zou Vlaanderen 
het kasteel al in 1982 overkopen maar die verkoop ging uiteindelijk niet door. Nu, bijna 
veertig jaar later, wordt de Vlaamse overheid alsnog de trotse eigenaar van deze 
neoclassicistische parel.

De overname zal niet enkel de gemeente Aalter en potentiële bezoekers maar ook de lokale 
gemeenschap ten goede komen. Op de planning staan namelijk de renovatie van het 
kasteel en de verdere uitbouw van het kasteeldomein en het historische gebouw.

De aankoop past in opdracht om in Vlaanderen een breed netwerk van historische 
kasteelsites uit te bouwen en bij de beleidslijn om plattelands- en natuurtoerisme in 
Vlaanderen te ontwikkelen en te ontsluiten.”
 
1. Wat is de exacte timing voor de renovatie van het kasteel van Poeke?

2. Wat is het geraamde budget voor de renovatie?

3. Welke doelstellingen worden beoogd met de aankoop en renovatie van het kasteel van 
Poeke?

4. Plant Toerisme Vlaanderen nog aankopen van historische kasteelsites in Oost-
Vlaanderen de komende jaren? Zo ja, welke, met welke reden en wat is de timing 
daarvoor?



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD 
op vraag nr. 477 van 13 januari 2021
van STIJN DE ROO

1. Op 15 juli 2020 kocht ik inderdaad het kasteeldomein van Poeke voor de symbolische 
som van 1 euro. Momenteel worden nog enkele formele procedures doorlopen, waarna 
het agentschap Toerisme Vlaanderen zich in het voorjaar van 2021 officieel eigenaar 
van het kasteeldomein van Poeke mag noemen. 

Toerisme Vlaanderen wil zich eerst een helder beeld vormen van welke 
restauratiewerken nodig zijn op de korte en middellange termijn en welke wenselijk 
zijn op de langere termijn. Ik verwijs hiervoor ook naar het antwoord op uw derde 
vraag.

Dat maakt dat er eerst nog studiewerk nodig is, vooral we een duidelijk zicht zullen 
hebben op de timing voor de volledige renovatie van het kasteel. 

Wel zal zal Toerisme Vlaanderen dit jaar nog de eerste renovatiewerken opstarten. Het 
gaat om dringende herstellingen aan het dak van het koetshuis, de beide bruggen en 
het hekwerk vooraan. 

2. Aangezien er nog geen studiewerk is gebeurd, is het te vroeg om een raming te geven 
van de renovatie van het kasteel. 

3. Het is de bedoeling dat de toekomst van het kasteeldomein van Poeke vorm krijgt 
volgens de filosofie van Reizen naar Morgen. Ik zal dus streven naar een toeristische 
ontwikkeling die uitgaat van de positieve kracht van toerisme en bijdraagt aan een 
florerende bestemming. De toeristische toekomst van het domein zal duurzaam zijn 
en meerwaarde bieden voor de plek zelf, de toekomstige bezoekers, de lokale 
gemeenschap en de lokale economie. Met aandacht voor het evenwicht tussen de 
verwachtingen van de inwoners, de ondernemers, de bezoekers en de natuurlijke en 
erfgoedwaarde van domein en kasteel. 

Toerisme Vlaanderen wil deze stakeholders graag een stem geven bij het vastleggen 
van de toekomst van het domein. Indien mogelijk wordt de toekomstige toeristische 
invulling van het kasteel het resultaat van co-creatie. Dit betekent ook dat we deze 
oefening met een open einde voeren, zonder voorafnames op de uiteindelijke keuzes. 

4. Neen, Toerisme Vlaanderen plant geen verdere aankopen van historische kasteelsites 
in Oost-Vlaanderen. 


